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2024-08-22

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson från punkt §9

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundén

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Alanja Norinder till §13

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Elias Rangert väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Bra med mig. Det var många med på storteambuildning och stormö-
te vilket var kul. Det har även varit möte med vAO i måndags där vi pratade
om vad vi kan få ut av kåren och vad våra mål med året är. Det är satt ett
nytt möte med henne över lunch 9/10 som samtliga i styret är inbjudna till.
Marcus: Har skrivit tenta
Elias: Bra med mig, inte gjort så mycket styretarbete.
Elin G: Bra, inte gjort så mycket styretarbete.
Elin E: Bra med mig, mailat och följer upp OSA rundor från förra året. Har
rivit ner de gamla SAMO lapparna och jobbar på att sätta upp nya.
Jakob: Fixat ftek sidor senaste veckan.

§4.2 DP Det är bra, hänt mycket första dagarna men det flyter på.

§4.3 F6 Samma som NollK och DP, intensivt just nu men nästa vecka är lugnare.

§4.4 FnollK Har redan blivit lite trötta, mottagningen går bra hittills, mycket att göra men
det rullar på.

§4.5 SNF Sista veckan på sommarjobbet, det är bra och SNF har börjat komma igång
nu vilket är kul.

§4.6 Foc Hänger med Nollan.

§4.7 FARM Mycket att göra och en del omtentor så det är lite mycket men under kontroll.
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§5 Entledigande Thomas Arthursson från blodgruppen och Minna Nikolic i SNF vill avsäga sig
sina poster.
Beslut: Att entlediga Thomas Arthursson från blodgruppen
Beslut: Att entlediga Minna Nikolic från sin post som veckobladerist i SNF

§6 Mottagningen hittills Båda dagarana har gått bra, några allergier men alla mår bra nu och skickat ut
till alla sektionsaktiva att vara tydliga med allgener. Lite phaddergruppsbyten
men det rullar på. Mycket att göra första dagen för DP och F6 och mycket i
planering för tillfället.

§7 Städschema
styretrummet

Alexander har gjort ett städschema som han sätter upp på kylen i styretrum-
met. Det påminns igen att man bör moppa också.

§8
Programrådsrepresentanter

Vi ska välja in två från fysik och två från TM som programrådsrepresentanter.
I kärnstyret så tänker vi Elin Ekstedt för F och Jakob Fredby för TM. SnF vill
ha Nils Grimbeck för TM och Pontus Lindgren för F.
Beslut: Att välja in Elin Ekstedt, Pontus Lingren som programrådsrepresen-
tanter för F och för TM Jakob Fredby och Nils Grimbeck.

§9 Regler för kommittéer Marcus har skickat ut ett förslag till regler för kommittérummen. Många tycker
att punkten om att en person ska vara ansvarig för rummet känns fel för alla
i kommittén är där. Kommer att ta mycket tid för ett litet syfte och kommer
skapa onödiga konflikter. Alla som har rum samt styret är redan med i en
korridorrschatt där man kan skriva om något händer.
Beslut: Att välja in korridorsreglerna utan en extra ”festanmälningschatt” och
pricken den medför.

§10 Access till
styretrummet

Det är många som vill ha access till styretrummet. Kärnstyret tycker att det
räcker om förtroendeposter samt matansvariga har tillgång för att förvara mat i
kylarna. Styretrummet ska vara för styretarbete och inte förvaring eller allmänt
häng. DPs matansvariga behöver inte access men det behöver deras röj. Om
fler vill ha access så ska det finnas en god anledning till detta och det kan
sekreterare i avgöra vad som är.
Beslut: Att förtroende poster samt en extraperson per kommitté får tillgång
till styret.
Beslut: Att det måste finnas en god anledning till varför man ska få access till
styretrummet och sekreteraren i styret bestämmer vad en god anledning är.
Beslut: Att ge Röj i DP access till styretrummet

§11 Äskningar Det har kommit en äskning för Go-morgon under mottagningen. Denna har
nekats då den var väldigt fokuserad för Nollan och det är för sent att lägga in
detta som ett mottagningsarr så Elias ska kolla om de som skickat in den vill
ändra till att vara för sektionsmedlemmar.
Beslut: Att neka äskningen om Go-morgon.

§12 Övriga frågor

§12.1 PA Alexander har pratat med PA om ett första möte den 13/9 klockan 14:00-15:00,
de i styret som vill och kan är välkomna att vara med.

§12.2 Teambuilding Lo har kollat hur vi kan boka Lövsjöstugan för teambuildning. Bästa alterna-
tivet verkar vara vecka 40 lördag-söndag. Lo ska kolla vidare om det går boka
detta.

§12.3 Slack Vill vi i styret ha en Slack eller vill vi hålla oss till messenger? På Slack kan
man skicka i olika kanaler men det blir samtidigt ett extra ställe att hålla koll
på. NollK samt FARM använder det redan och tycker det är bra, de föreslår
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att använda båda. Marcus inflikar att vår messenger inte används jättemycket
och om något diskuteras på Slack kan man skicka det i messengerchatten för
att hålla alla uppdaterade. Alexander skapar en Slack och bjuder in resten.

§12.4 Frågor om pengar Det kommer behöva köpas in nytt porslin till provsitsen samt avtackningen.
Det finns en budget för detta och Elias pratar med F6 kassör om detaljerna.
De finns också frågor om man kan få extra bidrag för allergivänlig mat från
styret, detta kan man inte utan det får varje kommitté budgetera för.

§12.5 Bilder på ftek Just nu finns inga bilder på ansikten på ftek men Spidera jobbar för att lösa
detta så snabbt som möjligt.

§13 Incidenthanteringscase Vi diskuterar vad en incident kan vara, Lo berättar utifrån vad som står i in-
cidenthanteringspolicyn. Vi diskuterar också vårt ansvar som styre att hantera
incidenter och vad vi kan göra. Vad som bör hanteras slutet och när det är
något som bör tas upp för hela styret. Det diskuterats även lite olika case och
hur vi hade hanterat dem.

§14 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:06!

3



This document has been electronically signed
using eduSign.

Validate signed documents at: https://validator.edusign.sunet.se

Signature page


		2024-08-29T18:45:29+0000


		2024-08-29T19:21:54+0000


		2024-08-30T08:25:19+0000


	



